
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 15. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 547

Kan ministeren redegøre for, hvilke vederlagsmodeller hver kommune anvender ifm. ho-

norering af plejefamilier til anbragte børn, og oplyse, de erfaringer og udfordringer der er

ved de eksisterende vederlagsmodeller?

Spørgsmålet stilles som opfølgning på foretræde vedr. plejefamilier, jf. udvalgsmøde den

4. juni 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen

formand
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